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Vlaams Parlement
Wilt u de zittingzaal eens bewonderen? Dat kan. N-VA Ingelmunster organiseert een uitstap 
naar het Vlaams Parlement waar u de zittingzaal kan zien. Ongetwijfeld zullen we een paar 
bekende gezichten tegen het lijf lopen. Heeft u interesse? Laat het weten aan onze voorzitter: 
chantal.declercq@n-va.be. We brengen u later op de hoogte van de datum en dagplanning.

Beste Ingelmunsternaar
Wij wensen u een voortvarend 2023, een goede gezondheid en 
alle geluk toe.

Leuke activiteiten in 2022
2022 is voorbijgevlogen met heel wat activiteiten. Vond  
u het ook zo’n schitterend jaar? Wij zeker. Een dankjewel  
aan het bestuur is daarom op zijn plaats, want zonder hen  
zou het niet gelukt zijn.

Activiteiten op de agenda
Ook 2023 wordt een druk jaar. Er staan al verschillende activi-
teiten op de agenda en die zullen de moeite lonen. Komt u ook? 
We startten in elk geval al goed: de nieuwjaarsreceptie van de 
gemeente bracht heel wat mensen samen in de evenementenhal. 
De Tantes speelden heel wat leuke, aangevraagde plaatjes en  
samen lachten we en klonken we op het nieuwe jaar. U bent 
welkom voor een wandeling op zondag 30 april, het ‘Goeiemorgen 
Ingelmunster’-ontbijt op 9 juli, een braderie in september, een 
gespreksavond in oktober en een kaarting in december om het 
jaar mee af te sluiten. 

Gemeentebestuur houdt financiën onder controle
2023 wordt een jaar van aanpassingen voor iedereen, een jaar 
van wikken en wegen. Zo ook voor Ingelmunster: ons gemeente-
bestuur moet als een goede huisvader de financiën onder controle 
houden. Dat is onze plicht tegenover de burger en een teken van 
verantwoordelijk besturen. Er werden het voorbije jaar daarom 
moeilijke beslissingen genomen en zaken on hold gezet, met 
pijn in het hart. Toch worden enkele nodige investeringen en 
vernieuwingen wel uitgevoerd. Het Kanaalpark komt er alsook 
de verbouwingen aan de gemeentescholen. De Lysbrug staat op 
het programma en er komt een nieuwe turn- en trampolinehal. 
Verder in dit blad licht onze schepen dat allemaal toe. Lees dus 
zeker verder. Hopelijk krijgen we dit jaar positief nieuws over de 
stationsomgeving, zodat we kunnen voortwerken aan het dossier.

We verzekeren u dat het een prachtig 
jaar wordt. Daarvoor zorgen we 
samen.

Vlaamse groeten

Chantal Declercq, voorzitster

Warmste Week
U weet ongetwijfeld dat de Warmste Week 2022 in het 
teken stond van kansarmoede. Wij kunnen u meedelen 
dat wij op 18 december het mooie bedrag van 350 euro 
geschonken hebben. Dat bedrag hebben we verzameld 
door de organisatie van een kaarting. Bedankt!

Wij schonken 
350 euro

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE
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Dag Koen, wie ben je en waar woon je?
Koen: “Hallo. Mijn naam is Koen Deforche. Ik woon al twintig jaar in Ingelmunster, 
maar ben er niet van afkomstig. Ik ben namelijk in Izegem geboren in 1973. Daar 
ben ik ook naar school gegaan.”

Waar werk je?
Koen: “Ik ben zaakvoerder van de firma AGD confectie in Emelgem. Je kent het 
misschien wel. Wij zijn gespecialiseerd in maatwerk van babypark- en wieg- 
bekleding en doen dat onder ons eigen merk als private label. Maar ook voor  
stuk- of snijwerk ben je bij ons aan het goede adres.”

Hoe ben je bij N-VA Ingelmunster terechtgekomen?
Koen: “Mijn echtgenoot Manfred is een van de stichters ervan. Door hem ben ik  
ermee in contact gekomen. Mijn man maakt nog altijd deel uit van het bestuur: 
hij is er penningmeester. Ikzelf draai al heel wat jaren mee achter de schermen als 
vrijwilliger. Je hebt me waarschijnlijk al eens gezien bij evenementen, waar ik onder 
andere help bij het opbouwen en afruimen. Ik wilde al langer bestuurslid worden, 
maar het kwam er op de een of andere manier maar niet van. Tot nu dan.”

Waarvan word je gelukkig?
Koen: “Ik hou ervan mensen te verenigen. Van de positieve reacties van deelnemers 
aan de evenementen krijg ik veel voldoening. Het is leuk om hun enthousiasme te 
zien, wanneer ze genieten van het ontbijt, de kaarting of de wandeling.”

Kunnen inwoners bij jou terecht?
“Natuurlijk. Wil je graag eens je verhaal aan iemand kwijt, dan bied ik je graag een 
luisterend oor. Ook met allerhande vragen kan je bij mij terecht. Ik zorg ervoor dat 
de vragen of problemen terechtkomen bij de juiste mensen of die zich nu binnen of 
buiten de N-VA bevinden. Samen vinden we een oplossing.”

Gravenkapel
Axel Ronse nodigde ons bestuur en de bevriende afdelingen Lendelede en Staden uit voor een persoonlijke rondleiding in de  
O.L.V.-kerk in Kortrijk. We bezochten er de Gravenkapel en het gloednieuwe Museum 1302. We leerden bij over de Guldensporen-
slag en we vernamen vooral wat er niet over klopt. Ook bewonderden we de 14de eeuwse ‘Kist van Oxford’. Die beeldt het verhaal van 
de Slag bij het Groeningeveld uit, het veld waarop de kerk zelf trouwens gebouwd is. We weten nu ook hoe een ‘goedendag’ eruitziet.  
U niet? Breng dan zeker eens een bezoek aan het museum. Het is gratis.

Wij brachten een bezoek aan de O.L.V.-kerk in Kortrijk.

Kent u hem al?

Maak kennis met Koen Deforche

Nieuwsgierig? Surf snel naar www.kortrijk1302.be of ga 
gewoon naar de O.L.V.-kerk in Kortrijk (Deken Zegerplein 1).

ingelmunster@n-va.be
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Themadagen
15 OKTOBER 2022 – LEEFBAAR VLAANDEREN

The sky is the limit. Dat is een uitdrukking die u ongetwijfeld  
al gehoord heeft. Maar Bertrand Piccard leerde ons dat niet  
de sky the limit is maar wel de fuel. En ja, hij kan het weten.  
Hij vertelde ons in Gent dat hij ooit in een heliumballon rond 
de aarde wilde vliegen. Op een bepaald moment bleek die ballon 
nog heel wat lucht te bezitten, maar bijna geen brandstof meer. 
Geen brandstof, dus geen rondtocht. Daarover dacht Bertrand 
Piccard toch anders, want hij plande onmiddellijk een tweede 
tocht in. Soms lijkt iets onmogelijk enkel en alleen omdat het 
nog nooit succesvol geprobeerd is. Dus door te blijven proberen, 
komen we er wel. Het enthousiasme van medestanders helpt 
ook. Natuurlijk gaan wij niet rond de aarde vliegen in een ballon. 
Wij bedoelen dat ook de N-VA zal blijven proberen. Wij zullen 
blijven proberen de maatschappij te verbeteren. Maar daarvoor 
rekenen wij op uw steun en stem.

26 NOVEMBER 2022 – VEILIG THUIS IN VLAANDEREN
Op 26 november waren we te gast bij Theo Francken in  
Leuven. Daar sprak de Rotterdamse burgemeester Aboutaleb 
ons moraliserend toe. Hijzelf is geboren als moslim in Marokko 
en kwam op jonge leeftijd naar Nederland. Hij werd een  
gelukzoeker genoemd. Maar zijn we dat niet allemaal?  

U en ik zoeken toch ook geluk? We leven allemaal zoals we  
het geleerd hebben en zullen leren. We leren iedere dag bij.  
Burgemeester Aboutaleb is een bijzondere man die al meermaals 
ten strijde trok tegen de boerka en pleit voor neutraliteit.

17 DECEMBER 2022 – WARM VLAANDEREN
Op 17 december verwelkomde Maaike De Vreese ons in Brugge. 
Over het onderwijs wordt veel gesproken. Dat heeft u ook al wel 
gemerkt. Op die dag werden het onderwijs en meer bepaald de 
PISA-testen onder de loep genomen. De goedgevulde zaal hing 
aan de lippen van jeugdpsychiater Peter Adriaenssens.

28 JANUARI 2023 – EEN STERK VLAANDEREN IN EUROPA
Die dag was Sander Loones gastheer in Antwerpen. Hij 
trakteerde ons op een stevige injectie sociologie bij monde  
van em. prof. dr. Elchardus. Hij zette een glashelder beeld  
neer van de huidige maatschappij en hoe we haar moeten  
bijsturen om op koers te blijven.

18 FEBRUARI 2023 – WELVAREND VLAANDEREN
Die dag verwelkomde ondervoorzitter Steven Vandeput ons in 
Genk. Tijdens de laatste themadag legden ervaren en bevlogen 
sprekers de nadruk op maatschappelijke thema’s, waaraan wij  
als partij hard moeten werken. Een sterke aanzet voor het  
congres in mei.

Nationale 
nieuwjaarsreceptie
Niet alleen onze lokale receptie was  
een succes. Ook op de nationale nieuw-
jaarsreceptie in Mechelen waren we van 
de partij. Daar waren maar liefst 5.000 
aanwezigen. Kent u een andere politieke 
partij die ons dat nadoet?

Themadagen - Congres
De voorbije maanden organiseerde de N-VA enkele themadagen naar 
aanleiding van haar congres later dit jaar op 12, 13 en 14 mei in Antwerp 
Expo. Was u erbij? De themadagen vonden plaats in de Vlaamse  
provincies en hadden elk hun eigen programma en kopstuk. Zowel  
leden als niet-leden vernamen waarvoor onze partij staat en hoe we  
alles willen verwezenlijken. Geen woorden, maar daden zullen  
onze regionale en nationale economie op de rails houden of  
brengen. Dat is zeker geen eenvoudige opdracht.

© Patrick Viaene

Voor u volgde Rolf Caers alle themadagen.



Als burger mee vormgeven aan de maatschappij
WAAROM EEN OPSOMMING VAN THEMADAGEN DIE TOCH AL VOORBIJ ZIJN?

Wel, waarom herhalen we ze? Omdat het nu aan u is. Nu wordt u niet meer toegesproken en geïnformeerd, maar krijgt u zelf  
inspraak. Als lid krijgt u de congresteksten thuis toegestuurd. Voor een democratische partij is het belangrijk dat zij ook u  
vertegenwoordigt in de regering en in het parlement. Ze moet spreken namens haar leden en kiezers. Door uw lidkaart kan u  
mee vormgeven aan de maatschappij die onze partij wil vormen. 

WAAR KAN IK TERECHT MET MIJN VRAGEN?
Heeft u zelf nog vragen? Die worden beantwoord tijdens een infovergadering, georganiseerd door onze lokale afdeling. De datum 
staat nog niet vast. Maar geen nood, alle leden worden per brief tijdig op de hoogte gebracht van de precieze datum en plaats.

HEB IK ECHT INSPRAAK?
U denkt misschien dat u maar weinig inspraak heeft en dat uw mening niet gehoord zal worden. Niets is minder waar. Als lid  
heeft u het recht om een amendement in te dienen op de congresteksten. Dat moet dan wel behandeld worden op het congres.  
U kan uw amendement eenvoudig doorgeven aan uw lokale N-VA-afdeling. Onze congresverantwoordelijke zal alle amendementen 
bundelen en voorleggen aan de congrescommissie. U kan ook zelf naar het congres gaan en uw amendement toelichten.

Lokale nieuwjaarsreceptie
Was u aanwezig op onze lokale receptie? De 
drank en de Breughel-maaltijd waren heerlijk. 
Iedereen genoot, ook van de gesprekken.
Bedankt voor de hulp, lokale scouts! Via ‘Jins@
Work’ verdienden zij bovendien een centje bij 
voor hun kamp.
Heeft u de mooie foto’s al gezien? Die zijn het 
werk van Patrick Viaene, waarvoor dank.

Ik wil graag gaan, maar ik heb geen vervoer.
Gaat u graag mee, maar gaat u liever niet alleen of heeft u geen vervoer? Geen probleem. Laat het ons weten.  

Samen zoeken we een oplossing. Tot weldra op onze vergadering of tot mails!

www.n-va.be/ingelmunster



Sport u graag of wilt u genieten van uw vrije tijd? Goed 
nieuws. Ingelmunster krijgt een nieuwe sporthal en het  
huidige gebouw wordt gerenoveerd. 

Wanneer komt de nieuwe sporthal er?

Schepen van Sport Jan Rosseel: “Zoals vermeld in het beleids-
plan ‘10 Grote Werken’ willen we deze legislatuur nog werk 
maken van een sport- en vrijetijdspark, met een uitbreiding  
van het sportcentrum. De werken starten dit najaar nog.  
De opening is voorzien voor het najaar van 2024.” 

Is een nieuwe sporthal nodig?

Jan Rosseel: “Die is zeker nodig, want de huidige sportinfra-
structuur barst uit haar voegen. Een nieuwe sporthal brengt 
daarin verandering. Door de gym- en trampolineverenigingen 
naar een nieuwbouw te verhuizen, komt er in de bestaande 
sporthallen ruimte vrij voor andere indoorsporten. Door  
de vrijgekomen ruimte kunnen grotere evenementen  
georganiseerd worden. Activiteiten kunnen ook plaatsvinden 
op de evenementenzone vlak voor de sporthallen.”

Waar is de nieuwe hal gesitueerd?

Jan Rosseel: “De gloednieuwe sportzaal komt aan het  
sportcentrum, aan de kant van de Ring.”

Hoe zal de nieuwe sporthal eruitzien?

Jan Rosseel: “Het ontwerp is gemaakt door GC Architecten.  
De huidige verouderde vleugel met daarin de kleedkamers,  

het sanitair en de administratie verdwijnt. In de plaats daarvan 
komt er een nieuwbouw van 869m² in twee bouwlagen. In  
die nieuwe sporthal kan u de gym- en trampolinehal en het  
sanitair vinden. Er is ook voldoende bergruimte.”

Krijgt de huidige sporthal dan geen opfrisbeurt?

Jan Rosseel: “Zeker wel. Op de eerste verdieping van de  
bestaande hal komen de tribune en open zitruimtes met 
zicht op de gymzaal. De gevels van het sportcentrum krijgen 
trouwens ook nieuwe isolatie en dezelfde gevelbekleding als de 
nieuwbouw. We zorgen ervoor dat beide gebouwen een mooi 
geheel vormen. Wie na het sporten iets wil drinken, kan dat 
doen op het nieuwe terras aan de huidige cafetaria.”

Wie zal de nieuwe gym- en trampolinehal vooral gebruiken?

Jan Rosseel: “Het is de bedoeling om de nieuwe gym- en  
trampolinehal multifunctioneel te gebruiken. De turn- en 
trampolineverenigingen krijgen wel voorrang. Daarbij gaat het 
natuurlijk over onze eigen clubs, maar ook de turnclubs van 
Ledegem en Lendelede zijn welkom. Zit u of uw kind niet in  
een van die clubs? Geen paniek. Aangezien ook de scholen de 
zaal weten te vinden, zal uw kind u wel in geuren en kleuren 
vertellen hoe mooi het geworden is.”

Hoeveel kost dat allemaal?

Jan Rosseel: “Dankzij Ben Weyts kregen we van de Vlaamse  
Regering 992.250 euro subsidies. Het gemeentebestuur  
investeert 4.250.000 euro exclusief btw.”

Nieuwe turn- en trampolinehal

Een nieuwe sporthal voor Ingelmunster
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